

# 工业用绞肉机厂家直销

产品名称	工业用绞肉机厂家直销
公司名称	广州欣加特机械设备有限公司
价格	58000.00/台
规格参数	品牌:欣加特 型号:XJT-1500 电压:220V
公司地址	番禺大道北25号
联系电话	13660148928

## 产品详情

工业绞肉机产品参数：

型号	品牌	电压/频率	功率	电机转速	绞肉转速	绞肉规格	重量	尺寸
XJT-1500-1	欣加特	380	11kw	1520转/分钟	360转/分钟	4-20mm	约600kg	1325*800*1200mm
XJT-1500-2								

工业绞肉机产品特点：欣加特大型工业绞肉机最大的优点是下料口的下料槽储料多、机身采用304不锈钢、绞龙、绞筒精工铸钢、出厂随机配规格不同大小绞肉板5个、绞刀3个方便用户针对不同物品的更换使用。

Characteristics of industrial meat grinder products : The biggest advantage of large industrial meat winch is that it has a large amount of material storage at the feeding trough, 304 stainless steel for the body, 304 stainless steel for the machine body, 304 stainless steel for the winch, precision cast steel for the winch barrel, 5 different sizes of wringing meat plates with different specifications at random at the factory, and 3 capstan knives for the convenience of changing and using different goods.

工业绞肉机产品用途：特大功率针对冻肉、辣椒酱、海鲜等食品进行加工制成大小不同的肉沫和粒。

Industrial meat grinder products use : Super power for frozen meat, chili sauce, seafood and other food processing to make different sizes of meat droplets and grains.